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                KOMISIJA ZA OCENJEVANJE KAKOVOSTI ŠTUDENTSKIH DOMOV 

                                                       ZAPISNIK  

                         1. redne seje komisije za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov 

Sestanek je potekal v sredo 08.11.2017  od 8,oo do 9,oo ure v sejni sobi Študentskih domov.  

Prisotni člani komisije: mag. Darja Kukovičič, mag.Mojca Tancer Verboten, Sonja Šantl, , Smiljan 

Strmšek, Stanko Najžar. Farkaš Tamara. 

Ostali prisotni:. 

Odsotni:  

Dnevni red: 

1. Konstituiranje komisije za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov, (priloga 1)  
2. Potrditev zapisnika in pregled uresničenih sklepov 5.redne seje ( priloga 2 ).  
3. Poročilo o delu Komisije za ocenjevanje kakovosti v Študentskih domovih 2016/2017(priloga 3). 
4. Načrt dela Komisije za ocenjevanje kakovosti v Študentskih domovih za leto 2017/2018 ( 

priloga 4 ). 
5. Aktivnosti ob izvedbi komunikacije s študentskimi domovi širše regije ob pripravi  Primerjalnih 

kazalnikov bivanja v študentskih domovih (priloga 5, 6 in 7 ). 
6. Razno: 

- zapisnik s seje KOKU ( priloga 8 ), 
- delovni sestanek predsednikov in članov komisij za kakovost o izdelavi samoevalvacijskega 

poročila za 2017/2018 v novembru 2017, 
 

ad 1) Konstituiranje komisije za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov 

Predsednik komisije Stanko Najžar je uvodoma ugotovil sklepčnost komisije, pozdravil vse člane in 

ostale prisotne in predlagal  

SKLEP 1.: Komisija za ocenjevanje kakovosti Študentskih domov se seznani s člani Komisije za 

ocenjevanje kakovosti  Študentskih domov  v sestavi: 

- Stanislav Najžar, 

- mag. Darja Kukovičič , 

- mag. Mojca Tancer Verboten, 

- Smiljan Strmšek, 

- Sonja Šantl, 

- Tamara Farkaš. 
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Predsednik komisije je predlagal dnevni red 1. redne seje. Nihče od prisotnih članov komisije za 

kakovost ni imel dodatnih predlogov k dnevnemu redu, zato so vsi člani komisije soglasno sprejeli  

SKLEP 2: Komisija za ocenjevanje kakovosti v ŠD sprejme predlagani Dnevni red 1. redne seje. 

ad 2)  Potrditev zapisnika in pregled uresničenih sklepov 5. redne seje Komisije za kakovost ŠD 

Predsednik komisije je prebral zapisnik 5. redne seje Komisije za ocenjevanje kakovost iŠD. Vsi sklepi 

sprejeti na seji so bili realizirani. Na zapisnik ni bilo nobenih pripomb, zato so člani komisije soglasno 

sprejeli 

SKLEP 3: Člani komisije za kakovost se seznanijo s pregledom uresničenih sklepov  5. redne seje 

Komisije za ocenjevanje kakovosti in jih potrdijo. 

Ad 3) Poročilo o delu Komisije za ocenjevanje kakovosti v Študentskih domovih 2016/2017 

Predsednik komisije za kakovost je prebral povzetek dela Komisije za kakovost v Študentskih domovih 

za leto 2016/2017. Po krajši razpravi so člani komisije soglasno sprejeli 

SKLEP 4:  Komisija za ocenjevanje kakovosti sprejme Poročilo o delu komisije za ocenjevanje 

kakovosti dela v Študentskih domovih za leto 2016/2017. 

Ad 4): Načrt dela Komisije za ocenjevanje kakovosti v Študentskih domovih za leto 2017/2018 

 Predsednik komisije za kakovost je prebral predlog Načrta dela komisije za leto 2017/2018 in ga dal v 

razpravo. Po krajši razpravi o samem predlogu in njegovih dopolnilih so člani komisije soglasno sprejeli 

SKLEP 5: Komisija za ocenjevanje kakovosti dela  sprejme dopolnjeni  Načrt dela komisije za leto 

2017/2018. 

Ad 5) Aktivnosti ob izvedbi komunikacije s študentskimi domovi širše regije ob pripravi  

Primerjalnih kazalnikov bivanja v študentskih domovih 

 Predsednik komisije je seznanil člane komisije s predlogom spremnega dopisa tujim študentskim 

domovom ob povabilu k sodelovanju pri izpolnjevanju vprašalnika o primerjalnih kazalnikih bivanja v 

študentskih domovih. V razpravi se je izoblikovalo mnenje, da se dopis prevede v angleški jezik in 

skupaj s kazalniki po 01.01.2018 pošlje vsem campusom s katerimi smo v preteklosti navezali stike, s 

pripombo, da nam izpolnjen vprašalnik vrnejo do 15.02.2018. Zavodom, ki pa se v Sloveniji ukvarjajo z 

nastanitvijo študentov le to pošljemo v slovenskem jeziku še v mesecu novembru 2017. Vsi člani 

komisije so se strinjali z navedenim zato so soglasno sprejeli 

SKLEP 6: Komisija za ocenjevanje kakovosti dela sprejme dopolnjeno predlagano obliko spremnega 

dopisa, ki se prevede v angleški jezik. 

SKLEP 7: Kazalniki s spremnim dopisom se pošljejo v elektronski obliki vsem tujim in slovenskim 

campusom s katerimi smo do sedaj navezali stike. 
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SKLEP 8: : Za pošiljanje dopisa in primerjalnih kazalnikov se zadolži predsednik komisije v sodelovanju 

s tajništvom ŠD. 

Ad 6) Razno: 
 
Predsednik komisije je seznanil prisotne z dogajanjem na seji KOKU ob težavah s prekinitvijo 

računalniškega programa ob vnosu študentskih anket na posameznih fakultetah. 

Prisotni so se strinjali,da se eventuelnega delovnega sestanka predsednikov in članov komisij za 

kakovost, kjer bo obravnavana tematika o sestavi Samoevalvacijskih poročil za leto 2016/2017 udeleži 

predsednik komisije za kakovost, zato so soglasno sprejeli 

SKLEP 8: Delovnega sestanka predsednikov in članov komisij za kakovost se udeleži predsednik 

komisije za kakovost. 

Člani komisije za kakovost  so se strinjali, da vsak član komisije pripravlja osnutek poročila na svojem 

področju, a na dokončno obliko in vsebino počakamo do navodil Komisije za kakovost Univerze. 

Pod to točko dnevnega reda ni bilo več razprave, zato je predsednik komisije zaključil sejo.. 

Seja je bila zaključena ob 9,oo uri. 

 

Maribor, 10.11.2017                                                                                                  zapisal : 

                                                                                                                                   Stanko Najžar 

 


